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Legnica, dnia 03 sierpnia 2023 r. 

 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

Z A P Y T A N I E  nr 197/ ZA /23 

 

Dotyczy:  Zapewnienia porządku i bezpieczeństwa na ul. Warzywnej w Legnicy. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 
 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

na wniosek mieszkańców naszego miasta proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Kiedy na ul. Warzywnej miasto zamontuje oświetlenie uliczne? 

2. Czy miasto będzie partycypowało w kosztach utrzymania infrastruktury drogowej  

na ul. Warzywnej? 

 

 
 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 
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Mieszkańcy przede wszystkim zwracają uwagę na fakt, iż wszelkie problemy osiedla Przybków,  

w szczególności ww. ulicy rozwiązują samodzielnie i na własny koszt. Sami dbają o infrastrukturę 

drogową, sami zajmują się jej naprawą, a nawet budową.  

 

Problemy, które powinny zostać pilnie rozwiązane to przede wszystkim kwestie bezpieczeństwa 

mieszkańców, na których ulicy nie ma ani jednej latarni ulicznej, co w oczywisty sposób negatywnie 

wpływa na jakość ich życia. 

 

Ulica Warzywna jest terenem gminnym, wobec czego to właśnie na gminie ciąży obowiązek 

finansowania i oświetlania ulic, zgodnie z obowiązującym art. 18 Ustawy Prawo energetyczne. 

 

 
 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie wskazuję, że podjęty temat dotyczy 

mieszkańców Legnicy, co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 oraz Dz.U. z 2017 r. poz. 933), 

dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na gruncie obowiązujących przepisów,  

jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 

          Aleksandra Krzeszewska 


